
lnör 1990

Jag anser inte att man sksll ha så

mYcket sYnPunkter På det idag.
Anna Hedborg i radions Kanalen, 1987, som svar på

pogramledarens fråga om man bör gå vidare efter
I 990.

Olof Palme sade i den avslutande riksdagsdebatten den 20

december 1983 enligt riksdagens protokoll nr 53, s 89 ff:

Det blir ingen taggtråd. Här uppråttas inga politiska fånglä-

ger. Diktaturen införs inte. . ' Propagandisterna framställer

löntagarfonder som ett sätt för LO att ta makten i de svenska

företagen. Det görs mot bättre vetande, eftersom de vet såväl

att LO inte kan ta makten i fonderna som att fonderna inte

kan ta makten över svenskt näringsliv. Men den antifackliga

ståmning som man försöker piska upp måste tas på största

allvar. Vi känner lätt igen taktiken från andra länder, där

högerkrafterna fått breda ut sig. . .

Med förkärlek försöker man istället att skrämma med vad

som kan tänkas ske efter 1990. På den punkten vill jag ge ett

klart besked. Detta förslag är inte det första steget' Det är

steget. När uppbyggnaden av fonderna är klar, kommer de

tillsammans att, enligt rimliga beräkningar, ha cirka 8-10
procent av det samlade börsvärdet, högt räknat' tror jag'

De blir däremot en faktor att räkna med i den svenska

ekonomin och en motvikt mot de stora privata maktkoncen-

trationerna. Men det blir alls icke fråga om något ensidigt

övertagande från fondernas sida. Detta upplever vi vara en

lagom storlek för att fonderna skall kunna fylla en väsentlig

och konstruktiv funktion i den svenska ekonomin'
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